
 

D66 zou graag in de vergadering van morgenavond aan het einde mondelinge vragen 
willen stellen betreffende onze gemeentelijke coronamaatregelen, specifiek de 
maatregelen rondom de fietspaden.
 
Aanleiding:
- Persconferentie van afgelopen vrijdag + raadsbrief RBT van 16-06
- De daarin aangekondigde versoepelingen
- Huidige draagvlak/weerstand in de samenleving rondom de (fiets)maatregelen
 
Toelichting:
- Landelijk heeft men aardig wat versoepelingen aangekondigd waardoor weer veel 
mogelijk is. De maatregel van 1,5 meter afstand houden is niet losgelaten, daarop 
berusten ook de maatregelen van o.a. eenrichtingsverkeer op de fietspaden. Nu merken 
we dat hier op plaatsen niet op wordt gehandhaafd, veelvuldig er tegen het verkeer in 
wordt gefietst en hier discussies over ontstaan. Argumenten als 'Ik ben al gevaccineerd' 
en 'we zijn in de buitenlucht' komen veel voorbij.
 
Vragen valt te denken aan:
- Staan deze maatregelen nog wel in verhouding met de versoepelingen?
- Is het college voornemens deze maatregelen (deels) los te laten?

Groeten,
Thom

https://steenwijkercourant.nl/steenwijkerland/Maatregelen-om-afstand-te-houden-op-fietspaden-in-Steenwijkerland-26771216.html

